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Št.: 900-1/2023/3-1 
Datum: 13. 3. 2023 
 

ZAPISNIK 4. SEJE SVETA STARŠEV 
 
 
V ponedeljek, 13. 3. 2023 ob 16.30 uri je potekala 3. seja Sveta staršev. 
 
Seje so se udeležili: Ljubo Prhne, Anja Kovšca Kosovel, Mateja Golob, Barbara Vetrih Bolčina, 
Franc Slokar, Magda, Lozar, Mateja Ceket Odar, Miro Teinović, Monika Kolobarič, Robert Šajn, 
Alenka Gerk Ljubič, Katja Rustja, Metka Tonc (zoom), Mojca Kete Curk. 
 
Ostali prisotni: v. d. ravnateljice Marjeta Bratož, pomočniki v. d. ravnateljice Mateja Kete 
Černe, Petra Rijavec in Alojzij Adamič. 
 
Odsotni predstavniki Sveta staršev: Alenka Mrevlje – opr., Vesna Kerševan, Vlasta Martinuč, 
Irena Knez Bračko, Adrijana Kvasić, Vida Makuc Peternel, Borut Zidarič – opr., Erika Soban – 
opr., Tanja Frankovič, Katarina Berce, Saša Petejan – opr., Polona Salober, Kebir Durmiši. 
 
Zaradi odsotnosti predsednice, sejo vodi podpredsednik Sveta staršev Ljubo Prhne. Ugotovi, 
da smo sklepčni, saj je prisotnih 14 od 27 predstavnikov.  
 
Predlagani dnevni red so člani prejeli z vabilom: 

1. Potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 3. seje. 

3. Povzetek storitev iz cenika: počitniško varstvo, vikend varstvo in varstvo v dneh šolskega 

koledarja. 

4. Razno.  

 

Točka 1 
 
Ljubo Prhne prebere dnevni red, na katerega ni pripomb. 
 
Sklep številka 1: 
Svet staršev CIRIUS Vipava (z 14 glasovi ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje dnevni red 4. seje 
Sveta staršev.  
 
Točka 2 
 
Na zapisnik 3. seje ni bilo pripomb. 
 
Sklep številka 2: 
Svet staršev CIRIUS Vipava (z 14 glasovi ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje zapisnik z 3. seje 
Sveta staršev.  
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Točka 3 
 
V. d. ravnateljice Marjeta Bratož pove, da je bila skupaj s pomočnico v. d. ravnateljice, go. 
Petro Rijavec, 2. 3. 2023 na sestanku na Ministrstvu za vzgojo in izobraževanje. Na sestanku 
so bili prisotni državni sekretar na MVI dr. Boris Černilec, vodja sektorja za izobraževanje otrok 
s posebnimi potrebami ga. Polona Vrbinc Šoln in ga. Romana Čepin. 
Na sestanku so se dogovorili, da vikend varstvo ostaja odprto do konca šol leta 2022/23 po 
ceniku, veljavnem od 1. 9. 2022 dalje. Nekateri vikendi, ki so bili glede na LDN predvideni, da 
bodo odprti, bodo že v tekočem letu zaprti. S septembrom pa bo potrebno sprejeti ekonomske 
cene vikend varstva, kot smo jih že poslali na Svet zavoda kot predlog. Glede na opravljeno 
anketo z varuhi negovalci in spremljevalci skupin lahko rečemo, da so pripravljeni delati vikend 
varstvo kot nadure. Smo edina šolska ustanova v Sloveniji, ki omogoča varstvo učencev tudi 
med vikendi. 
 
Počitniško varstvo je v procesu sprejemanja, saj je predlog spremembe v Zakonu o normativih 
in standardih za izvajanje vzgojno izobraževalnih programov za otroke s posebnimi potrebami.   
Temu predlogu nasprotujejo sindikati, zato potekajo še pogajanja. 
 
Cena počitniškega varstva ostaja enaka do spremembe Pravilnika o normativih in standardih 
za izvajanje vzgojno izobraževalnih programov za otroke s posebnimi potrebami. 
 
Nočitve dnevnih učencev nam ne dovolijo izvajati na način, da dnevne učence vključujemo v 
obstoječe vzgojne skupine. 
 
V kalkulacijah za varstvo dnevnih učencev z nočitvijo smo morali upoštevati nadure varuhov 
negovalcev oz. spremljevalcev skupin. Na četrtek bosta lahko prespala največ 2 učenca, ker so 
kalkulacije narejene za dva učenca, sicer bi cena bila višja. Za 3 učence pa bi moral bit dodaten 
delavec. V ceno so vključene samo nadure varuha ter materialni stroški. Četrtek smo določili 
zato, da bi lahko potem imel starš podaljšan vikend. Dnevom se kasneje lahko prilagodimo 
glede na potrebe staršev. 
 
V razpravi so starši povedali, da so zadovoljni s kompromisom za prehodno obdobje, želijo pa 
si sistemske rešitve. Menijo, da nimajo alternative, saj v tem okraju ni socialno varstvenega 
zavoda. Najbližji je na Igu.  
 
Pomočnica v. d. ravnateljice Mateja Kete Černe pove, da v kolikor imajo starši stisko, da se 
obrnejo na našo svetovalno službo  ter gredo v spremembo odločbe o usmeritvi iz dnevne v 
celodnevno nastanitev.  
 
Sklep številka 3: 
Svet staršev CIRIUS Vipava (z 14 glasovi ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) sprejme predlagani cenik.  
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Točka 4 
 
Barbara Vetrih Bolčina pove, da se je na njo obrnil starš in opozoril, da ne pozna delavcev v 
skupini svojega otroka. Predlaga, da v kolikor pride do menjav, da bi se to napisalo v moj 
dnevnik. 
Opozorila je na problem večjih fantov, ki pridejo večkrat lačni. Prosi, da se to preveri in se jim 
ponudi dodatek. 
 
V. d. ravnateljice Marjeta Bratož pove, da smo v začetku šolskega leta dali vsem učiteljem 
anketo glede prehrane, ki jo je sestavila dietetičarka. Dogovorjeno je, da dobijo dodatke vsi, 
ki jih potrebujejo. Bomo pa še enkrat preverili. 
 
 
Seja sveta staršev se je zaključila ob 17.40 uri. 
                                 
Zapisala: 
Lilijana Volk, tajnik VIZ VI 

Ljubo Prhne,  
podpredsednik Sveta staršev 

 


